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2012D28776 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 3 juli 2012 

Bij brief van 4 juni 2012 heb ik van u de petitie ontvangen van Platform 
«Laat het Gemini niet in de kou staan» voor het behoud van het Gemini 
ziekenhuis in Den Helder. U heeft mij gevraagd om een reactie. 

Het bestuur van het Gemini Ziekenhuis in Den Helder beraadt zich al enige 
tijd op de toekomst van het ziekenhuis. Het ziekenhuis ziet zich genood-
zaakt om de zorg in de toekomst houdbaar in Den Helder te organiseren. 
Volgens de informatie die ik van het ziekenhuis heb ontvangen voorziet 
het toekomstige functieprofiel in 7x24 uur acute zorg, geboortezorg, 
planbare zorg, chronische zorg en poliklinische- en ambulante zorg. De 
spoedeisende zorg wordt conform de kwaliteitseisen voor een basis-SEH 
ingericht en heeft de beschikbaarheid van alle primaire medische 
specialismen. De aanpassing voor de toekomst zit in de klinische functie 
bij een ingewikkelde operatieve ingreep, die intensieve gespecialiseerde 
zorg vereist voor de patiënt. Deze patiënten zullen worden doorverwezen 
naar het Medisch Centrum Alkmaar. 
Gelet op dit toekomstige functieprofiel ben ik van mening dat er goede 
ziekenhuiszorg resteert voor de Kop van Noord-Holland en Texel. 

Het Gemini ziekenhuis is een noodzakelijke locatie voor de bereikbaarheid 
van de spoedeisende hulp binnen de normtijd van 45 minuten. Het 
bestuur van het ziekenhuis heeft kenbaar gemaakt zich dit goed te 
realiseren. Ook voor de toekomst is voorzien in een basis-SEH in Den 
Helder. Hiermee komt de bereikbaarheid van de spoedeisende hulp 
binnen de normtijd niet in gevaar. 

Het ziekenhuis heeft laten weten uit oogpunt van betere kwaliteit en 
betaalbaarheid van de zorg tot concentratie en verdeling van het 
zorgaanbod in de regio te moeten komen. Ik begrijp dat ziekenhuizen 
bezig zijn met de toekomst en samen met de zorgverzekeraar en zorgaan-
bieders in de omgeving kijken hoe de zorg in de regio houdbaar georgani-
seerd kan worden. Ik ben geen voorstander van schaalvergroting als hier 
geen noodzaak toe is. 
Ik wil dat er genoeg mogelijkheden voor de patiënt zijn om te kunnen 
kiezen. Schaalvergroting kan de keuzemogelijkheden van patiënten 
beperken. Ik zie echter wel dat met oog op de houdbaarheid van het 
zorgaanbod in de toekomst ziekenhuizen goed moeten kijken of de 
kwaliteit voldoende gegarandeerd kan worden. 
Ik begrijp dat de bevolking van Den Helder en Texel zich zorgen maakt 
over de toekomst van het ziekenhuis. Ik vind het belangrijk dat alle 
betrokkenen goed op de hoogte worden gehouden van de ontwikkelingen. 
Het ziekenhuis heeft dan ook in de afgelopen periode veel gecommuni-
ceerd met betrokkenen, zoals de medewerkers van het ziekenhuis, de 
adviesorganen en de lokale bevolking om deze zo goed mogelijk te 
informeren over de toekomstplannen van het Gemini Ziekenhuis. Het 
betrekken van alle stakeholders is cruciaal voor het draagvlak van de 
besluiten. Ik hoop dat intensief overleg over de ontwikkelingen wordt 
voortgezet. 

De minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport,
E. I. Schippers


